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ACTA ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINARIA – 26 de Juny de 2022 

 
1. Canvi de Xandall. 
 
Se li cedeix la paraula al Víctor, tresorer de l'actual junta de l'AFA, el qual, fa una presentació on ha 
exposat la motivació per la qual es proposa el canvi de xandall de l'Escola Can Fabra, centrant-la en 
la necessitat d'abaratir el preu i millorar la disponibilitat del xandall. 
 
S'exposen els punts que s'han parlat en un primer contacte amb Trapelles: 
 
 • Trapelles ha indicat que pot abaixar el preu si es canvia el model a un de més estàndard i 
 indica que hauríem de signar un contracte, tal i com tenen amb altres col·legis. Trapelles ens 
 planteja la problemàtica de l'estoc que tenen actual de xadalls. 
 
 • L´AFA Can Fabra suggereix assumir part del risc de l'estoc de xandalls antics, i es confirma 
 que actualment no tenim cap contracte signat amb Trapelles. 
 
 Seguidament s'indiquen a l’assemblea els avantatges i els inconvenients de continuar amb 
 Trapelles: 
 
Avantatges: 
 
 • Trapelles continuaria gestionant els xandalls proporcionant un model més assequible, amb 
 un cost aproximadament d'un 60% de l'actual, i amb un temps d'entrega 
 més reduït, assumint el compromís amb dues parts de subministrament i gestió del risc. 
 
 • Donar un millor accés al xandall a més famílies amb problemes econòmics. 
 
Inconvenients: 
 
 • La qualitat del xandall nou podría ser inferior. 
 
 • La gestió de l'estoc actual presenta un cost més elevat. 
 
 
Es proposa el procés de gestió de l'estoc: 
 
- Marcar un final d'existències de l'estoc, per tal que totes les famílies paguin des del curs 22-23 el 
nou preu. 
 
- Les famílies no podran escollir la versió del xandall. 
- Quan s'esgotin els actuals començaran a servir la nova versió de xandall. 
 
Es presenta una taula amb el desglossament del cost a assumir per part de l'AFA, el qual ascendeix 
a 2.638,80 €. 
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2. Torn obert de preguntes. 
 
La Comissió de comunicació proposa que des de la pàgina de comunicació es podria ajudar a 
comunicar tot el referent al xandall i que s'afegeixi el logo de l'AFA a la serigrafia. 
 
Les famílies pregunten si el color i la qualitat és igual que l'actual pistatxo i es confirma que el color 
es mantindria amb una petita variació de tonalitat i la qualitat seria pràcticament la mateixa. 
 
També es demana com a condició que P3, P4, P5, es diferenciï d'altres cursos de nens més grans i 
així garantir que puguin accedir al xandall nou. 
 
Es suggereix dialogar amb Trapelles per a què assumeixi l'estoc del xandall actual i no 
responsabilitzar a l'AFA de l'estoc que ja tenen, així com, confirmar si fan descomptes per ser soci de 
l'AFA. 
 
3. Votacions. 
 
S'arriba a l'acord per majoria de continuar treballant pel canvi de xandall amb 11 vots a favor de 
canviar de xandall, 7 en contra i 1 vot en blanc. 
 
La junta es compromet a negociar amb Trapelles tenint en compte les condicions esmentades a 
l'assemblea i convocarà una nova assemblea per informar del resultat de la reunió. 
 
Sense més temes a tractar, finalitza l'assemblea a les 21.15 h. Hi han participat 21 persones en 
format de reunió virtual. 
 
 
 
 
Lourdes Muñoz Villegas (secretària) 


